
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 52/2022

LII Sesja w dniu 27 wrzeinia 2022

Obrady rozpoczqto 27 u rzeSnia 2 022 o godz.09: 00, a zakoriczono o godz. I 3 : 22 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial 24 czlonk6w.

Obecni:

I . Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dgbczyriski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrze.j Golgbieski

6. Krzysztof Grz4dziel

7. .loanna Hofman-Kupisz

8. Agnieszka Jura - Walczak

9. Piotr Kowal

1 0. Krzysztof Kowalski

I l. Stanislaw Krzemieniewski

I 2. Zbfupie+-te*ando+ski

13. Krystian Luczak

14. J6zef Mazierski

I 5. Wanda Muszalik

16. Arkadiusz Piasecki

17. Elzbieta Rutkowska



18. Ewa Szczepariska

I 9. Malgorzata Szymanska

20. Daniel Tobjasz

2 1. Stanislaw Wawrzonkoski

22. Kalarzyna Zargbska

23. Czeslaw Zarzeczny'

24. Ianusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyine.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal otwieraj4c obrady LII sesji Rady Miasta
powital obecnego na obradach Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego. Zastgpcow
Prezydenta Miasta Pana Krzysztola Kukuckiego, PaniE Domicelg Kopaczewsk4, Pani4 Monikg
Jablorisk4 a takle zelsranych na sali dyrektorow Wydzial6w Urzgdu Miasta, radnych Rady
Miasta vlll kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a takze wszystkich, ktorzy
za pomocE sieci Intemet obserwuj4 obrady.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poiniormowal, iz sesja transmitowana jest w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, ze na stan 25
radnych - na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 24 radnych, a zatem obrady
sesyjne w dniu 27 wrze6nia br. sq prawomocne.

Lista obecnodci radnych podczas obrad l,ll sesji Rady Miasta stanowi zal4cznik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do r.r,gl4du protok6l z obrad LI sesji
Rady Miasta wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 30 sierpnia 2022 roku, z ktorym
radni mogli sig zapoznai i wnie56 ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag. poprawek i
uzupelnieri.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowai, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisiejszej sesji przekazany zostat radnym porzqdek obrad. w zwiqzku z tym przewodnicz4cy
zwr6cil sig do radnych czy chc4 wnieSc do niego zmiany.

Radni nie wnieSli zmian do zaproponowanego porz4dku obrad.

Niemniej jednak o glos poprosil przewodnicz4cy Klubu Radnych plS radny Janusz
Dgbczyfiski. kt6ry zwr6cit sig do Przewodnicz4cego Rady z prosb4 o dokonania pr...*y -



obradach sesyjnych ok. godz. 10.00. Przewodnicz4cy Rady Miasta przychylil sig do
przedstawi onej propozycj i.

Nastgpnie Przewodnicz4cl, Rady Miasta uwzglgdniajqc wniosek Prezydenta Miasta zglosil
nastgpuj4ce wnioski, zawiadamiajqc ponadto, Ze przednriotowe projekty uchwal uzyskaly
opinie komisji stalych, zatem zostal spelniony wymog I 55 Statutu IvIiasta.

a) wniosek o rozszerzenie porzEdku obrad LII sesji w punkcie nr 7 o Uchwalp vs sprawie
upowaZnienia dyrektora Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku do zatatwiania
indpvidualnych spraw z zakresu administracj i publicznej.

b) wniosek o rozszerzenie porzEdku obrad LII sesji w punkcie nr l2 o Uchwalg w sprawre
wyraZenia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez szkoly i placowki oSwiatowe projektow w
ramach Programu Erasmus+, Akcja 2 - wspolpraca organizacji i instyrucji. na lata 2021-2027 .

Wobec braku innych zgloszeri dotycz4cych zmian porz4dku obrad. Przewodnicz4cy Rady
Miasta poddal pod glosowanie zgloszone wnioski.

Glosowano w sDrawie:
wniosku o (ozszerzenie porz4dku obrad LII sesji w punkcie nr 7 o Uchwalg .* sprawte
upowaZnienia dyrektora Miejskiego osrodka Pomocy Rodzinie we wloclawku do zalatwiania
indy.',vidualnych spraw z zakresu administrac.ji publicznej.

Wyniki glosowania
ZA:23,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IQ StN: 0, BRAK GLOSU: I, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:
zA (23)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyiski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel, Joanna Flofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak. Jozef Mazierski, wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz' Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, czeslaw Zarz.eczn,t, lanusz
Ziolkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GI.OSU (I)
Piotr Czamecki

NIEOBECNT (l)
Zbigniew Lewandowski

Glosowano w snrawie:
wniosku o rozszerzenie porz4dku obrad LII sesji w punkcie nr ll o uchwalg rv sprawie
wyrazenia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez szkoly i plac6wki oswiatowe projekt6w w
ramach Programu Erasmus+, Akcja 2 - wsp6lpraca organizacji i instltucj i, nalata202l-2027..

Wvniki slosowania
ZA:24,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNT: I



Wvniki imienne:
ZA (24\
Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4rJziel, Joanna Hof-man-Kupisz, Agnieszka Jura - \{ralczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak. J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczeparisk a.ValgorzataSzvmafiska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski. Kalarzyna Zargbska, Czeslaw Zarz.ecznv, Janusz
Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (I)
Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o uynikach
glosowania. stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
przedmiotowe wnioski uzyskaly akceptacjq Rady Miasta. Tym samym rozszerzony zosta]
porzqdek obrad LII sesji Rady Miasta.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalno6ci miasta w okresie migdrysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Woitkowski przedstawil Radzie Miasta infbrmacjg z dzialalnoSci
miasta w okresie rnigdzysesyjnym pocz|wszy od dnia 30 sierpnia 2022r.. do obrad sesyjnych
w dniu 27 wrzeSnia br.. kt6ra przedstawia sig nastgpuj4co:

Na poczqtek swojego wyst4pienia Prezydent poruszyl sprawg wyl4czeri oswietlenia ulicznego
w godzinach nocnych ue Wloclawku, informui4c. Ze latamie uliczne, w tym r6wnieZ
oswietlenie obiekt6w kultury - bgdzie wyl4czane do trzeciej rano. od p6inocy w niedzielg s4
tez wylEczane iluminacje obiekt6w zabytkowych i mostu. po I stycznia 2023 roku, ze wzglgdu
na zapowiadane znaczne podwyzki cen energii elektrycznej, godziny te zostan4 ieszcze
wydlu2one i zaciemnienie bgdzie trwalo od god2.23.00 do 4.00 rano. oczywiscie ten proces
bgdzie przeprowadzany stopniowo i zakoirczy sig najp62niej w (rodg. prezydent zaznaczyr, ze
choi wioclawek nalezy do miast posiadai4cych nowoczesny i energooszczgdny system
oiwietleniowy, tego typu dzialania s4 niestety koniecznosci4. Mimo ze od lar modemizuje sig
infrastrukturg nale24c4 do miasta i obecnie iest ona na bardzo wrysokim poziomie
nowoczesnosci, to jest to mniejsza czgsi istniei4cej we wloclawku infrastruktury
oswietleniowej. wigkszosi nalezy do sp6lki Energa oswietlenie. A od 1 stycznia 2023 roku
czekai4 mieszkaic6w honendalne podwyzki cen energii elektrycznej. Zdecydowano sig jednak
nie wyl4czai calkowicie oiwietlenia ledowego, ono zostalo zmniejszone. je6li chodzi L moc,
ale nadal dziala. Jesli chodzi o rejony,jest to np. cala droga krajowa nr 9l przebiegay 4ca przez
wloclawek, s4 to ulice Toruriska, okrzei, aleja chopina, ulice Kapitulna. obwodoua, pianty,
Broniewskiego, Fredry. osiedle celulozowa, Zagajewskiego. Tego typu oswietlenia nie s4
wy.lqczane, poniewaz dzigki zastosowaniu inteligentnego systemu sterownia imonitoringu od
p6lnocy do rana zostala zmniejszona moc emisji swiatla. do okolo l0% nominalnej waitosci
opraw. Nad bezpieczenstwem mieszkaric6w czuwai4 patrole policji. Ulice noc4 s4 czgdciej
patrolowane, tak, by por.,'r6t do domu czy dotarcie do pracy bylo bezpieczne. w ramach
oszczgdnosci. wtym sezonie samorz4d rezygnuje z imprez. Nie odbgdzie sig miejski Sylwester,
jannark bozonarodzeniowy odbgdzie sig w okrojonej 

'fomrie, 
podoinie swi4teczne iluminacle

bgd4 ograniczone. \\'e vrrzeSniu Wloclawek wzi4l udzial w..Sprzqtaniu Sr.r iata... Wl4czylv srE
miejskie plac6wki oiwiatowe - przedszkolaki i uczniowie. a do udzialu w akcii zanroszono rez
mieszkaicow. 22 urzesnia obchodzony byl Dzien bez Samochodu. Tego dnia miejskimi



rowerami moZna bylo jeLdzi6, za darmo, a wlariciciele samochodtiw osobowych bezplatnie
podr6Zowali komunikac.l4 miejsk4 - na podstawie waZnego dowodu rejestracyjnego auta.
Zakoficzono drugi etap usuwania lrTrob6w azbestowych z terenu naszego miasta.
JednoczeSnie, do 31 grudnia przyjmowane s4 wnioski na przyszly rok. Dnia 23 wrzerinta
goszczono we Wloclawku samorz4dowc6w skupionych w Pracowni Samorzqdowej Fundac.ji
Batorego. W trakcie wloclawskiej sesji m6wiono o rewitalizacji ipanycypacji, prezentowano
nasze doiwiadczenia i dobre praktyki. W okresie migdzysesyjnym zau'arto migdzv innymi
nastgpuj4ce umowy: - na budowg drogi stanowi4ce.j alternatywne pol4czenie osiedla Michelin
z osiedlem Poludnie. Wl konawcE.jest frrma DROGTOM, wartoSi brutto umowy to prawie 26,5
mln zlotych, termin realizacji: 16 miesigcy. - na budowg budynku mieszkalnego prz1, ul.
Torunskiej. Wykonawcq jest firma Przembud, warto3i umowy to ok. 26 mln zlotych z terminem
realizacli wynosz4cym l4 miesigcy. - na przebudowg ulicy Suszyckiej. Wykonawc4 jest
DROGTOM, warto36 umowy wynosi nieco ponad 2 mln zlotych. Termin realizacji: 90 dnr.
Miejski Zesp6l Opieki Zdrowornej rozpocz4l bezplatne szczepienia przeciwko grypie.
adresowane do mieszkancow wloclawka - seniorow powyzej 65 roku zycia. Szczepienia s4
prowadzone we wszystkich przychodniach MZoZ. Skorzysta z nich tysiEc osmiuset seniorow.
Otrzymano grant przyznany przez Ministerstwo Rodziny i polityki Spolecznej na
funkcjonowanie i uhtkowanie Centrum Wsparcia Spolecznego, w kt6rym znajdE srg
mieszkania chronione oraz pomieszczenia przeznaczone na dzialalnoSi Odrodka Dziennego
Pob)'tu. Kwota grantu lo ponad 2 mln zlotych. Zawarto umowg z L6dzk4 Kolej4
Aglomeracyjn4. PasaZerowie, kttrrzy w ramach oferty pozatar),fo\\'ej ,.LKA |4czy z
wloclawkienr" podr62uja na trasie L6d2-wloclawek, mog4 skorzystai z bezplatnych
przejazd6u' miejskimi autobusami. Prze.iazd autobusami MpK we wloclawku jest mozliwy
przez 45 minut licz4c od godziny wpisanej przez podtoznego na bilecie kolejowym. ogloszono
otwarte konkursy ofert, kt6rych tematem jest: realizacja program6rv proli laktycznych dla
uczni6w, rodzic6w i wychowawc6w. zapewnienie schronienia osobom bezdomnyrn, a takze
prowadzenie plac6wek opiekuirczo-wychowawczych typu socjalizacyj nego dla dzieci. Trwai4
zalgcia w ramach programu zapobiegania upadkom dla senior6w w wojew6dztwie kujawsko-
pomorskim. Do polowl,grudnia uczestnicy - seniorzy z Wloclawka b9d4 6wiczyi i r*y *
tygodniu pod okiem trenerow. Trwa r6wnieZ nab6r wnioskou, do programu ,,Opieka
wltchnieniowa". w ramach programu wspierani bgd4 czlonkowie rodzin lub opiekunowie
sprawuj4cy bezpoSredniq opiekg w miejscu zamieszkania osoby niepelnosprawnej. Odb9d4 siE
tez tumusy w oSrodkach lub placowkach zapewniajqcych calodobow4 opiekg osobom
niepelnosprawnym. W terminie do 2 wrzesnia 2022r. rodzjce i opiekunowie uczni6w
niepelnosprawnych skladali wnioski do programu ,.wyprawka szkolna". w tym roku szkolnym
dofrnansowanie otrzyma ok. 250 uczni6w wloclawskich szkol. l,4czna kwota wsparcia to

t."yi: ?.0 
tys. zlotych. ulplata nast4pi do ko6ca listopada. ogloszono konl<urs na *Lot ulny

Produkt" Sr6dmiedcia. celem jest wylonienie najciekawszego. oryginalnego i nowego
produktu lub uslugi Srodmiescia. Konkurs jest realizowany w ramach piogramu-Re*,italizacji.
we wtzesniu odbyly sig liczne wydarzenia sportowe. Na stadionle oSiR zaeodcilv
Lekkoatletyczne Nadzieje olimpijskie organizowane przez KIub Vecrra. urz4d tvtiaita b1,l
partnerem tej imprezy. odbyla sig tez kolejna edycja zawod6w..Z podw6rka na bieznig" dla
dzl_egi zg szk6l podstawowych. Po raz pierwszy we wloclawku odb/y sig zawody ,,BulletRun
- woclawek". Zawod5'sportowe na trasie z przeszkodami przyci4gngly doroslych i dziecr z
calej Polski. Zadanie bvlo dofinansowane ze srodk6w budzetowych. przy wsparciu Funduszy
Norweskich odbyly sig Mistrzostwa e-sportowe - wloclawek 2022-. wyd,Nzenie cieszylo srg
renom4, wsr6d graczy byl obecny m.in. wicemistrz swiata w grze FIFA. w dniach l7 i r g
wrzesnia goscilismy uczestnik6w pierwsze.j edycji .,united Session'. zawod6w tanecznych
nawi4zuj4cych do tradl'cj i dawnego Break Session. obsada wy'darzenia byla migdzynarodowa.
zebraliSmy doskonale opinie od uczestnik6w.



Rozpocz4l sig sezon Energa Basket Liga. R6wnoczeSnie.jest to 30-lecie koszykarskiego klubu
w najwyZszej klasie rozgrywkowej. Z. tej okazji przyznany zostal Klubowi Koszyk6wki
Wloclawek - medal Prezydenta Wloclawka. Na zako6czenie wyst4pienia Prezydent zaprosil
mieszkairc6w oraz Paistu,a radnych na nastgpuj4ce wydarzenia: Dzie6 Podziemnego Pa6stwa
Polskiego. O godz. 12.00 przy Pomniku Zolnierz.y Armii Krajowej w Parku Lokietka odbgdzie
sig okolicznoSciowa uroczysto3i. Prezydent zachgcil do symbolicznego upamigtnienia tego
wydarzenia i do udzialu w uroczysto5ci. Dnial i 2 pa2dziemika odbgdzie sig "Weekend seniora
z kultur4". Miejskie instytucje kultury z okazji Swiatowego Dnia Seniora przygotowaly
ciekawe propozyc.je. Szczeg6ly akcji publikowane s4 na stronie wlocla*.ek.eu. W dniach 8 i 9
pa2dziernika w Browarze B. odbgdzie sig druga edycja Festiwalu Fajansu. W ubieglym roku
Festiwal cieszyl sig ogromnym powodzeniem zar6wno micszkarlc6w Wloclawka ijak i goSci z
calej Polski. Podczas kiermaszu bgdzie moZna sprzedai, kupii. zaprezentowai lub uymienii
wyroby fajansowe. Rozstrzygniemy te2 konkurs ,.Wloclawki na koszulce''.

Po zakoficzeniu wl,powiedzi przez Prezydenta Miasta. Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusj g nad przedstawion4 infbrmacjq.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyrlskr

- radny Pan J6zef Mazierski

- Przewodniczqcy Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal

- radna Pani Katarzyna Zargbska

- radna Pani ElZbieta Rutkowska

- radny Pan Krzyszlof Grz4dziel

- radna Pani .Toanna Hofman-Kupisz

- radny Pan Piotr Czamecki

- radny Pan Krzysztof Kowalski

- Przewodniczqcy Rady Miasta radny pan piotr Kowal (Ad Vocem)

- radny Pan Krzyszlof Grz4dziel (Ad Vocem)

Po zako6czonej wypowiedzi radnego pana Krzysztofa Grz4dziera, zgodnie z uprzednio
poczynionymi uzgodnieniami Przewodnicz4cy Rady Miasta radny pioti Kowal oglosil 20
minutow4 przerwg w obradach sesyjnych.

Przerwa w obradach sesyjnych.



Wznowienie obrad LII sesji Rady Miasta po przcrwie.

- radny Pan Krystian tr-uczak

- radny Pan Daniel Tobjasz

- radny Pan Stanislaw \L'awrzonkoski

- radna Pani Agnieszka .lura - Walczak

- radny Pan Piotr Zwolinski

- radny Pan Piotr Czamecki

- radny Pan Krystian tr-uczak

- Prezydent Miasta Pan dr \4arek Wojtkowski

- radny Pan Piotr Czamecki

- Zaslgpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki

- radny Pan Stanislaw Krzemieniewski (Ad Vocem)

Po w1'czetpaniu zgloszerl do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr
Kowal konlynuowal procedowanie nad kole.inymi punktami porzqdku obrad.

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclaw ek na 2022
rok wraz z autopoprawkq.

Ad.4
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2022- 2038 w rtz z autopoprawk4.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchu'alenia bud2etu miasta
Wloclawek na 2022 rok oraz Uchwaty zmieniajqce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2022-203 8 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,
omawiajqc l4cznie zmianv wprowadzone w obydvm projektach uchwal zarowno po stronle
uydatk6w jak i dochodow w r62nych dzialach budzetu oraz w Wieloletniej Prognozie
Finansowe.j na lata 2022-203 8. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlozone przez poszczeg6lne wydzialy jak r6wnieZ w
wyniku przesunigcia Srodk6w wynikajqcych z zaistnialych potrzeb. W WPF urealnione zostaly
dochody oraz wydatki oraz zaktualizowany zostal wykaz przedsigwzigi wieloletnich. Skarbnik
Miasta wyjadnila tak2e prz.ycz,yny wprowadzenia autopoprawek do przedloZonych projekt6w
uchwal.



Po zakonczonej wypowiedzi Pani Honoraty Baranowskiej Skarbnika Miasta, zgodnie z
poczynionymi uzgodnieniami Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal oglosil przerwg
w obradach sesyjnych do godz. 12.30 informu.iEc. ze o godz. 12.00 przy Pomniku Zolnierty
Armii Kraj owej w Parku I-okietka odbgdzie sig okoliczno(ciowa uroczystodi. Przewodnicz4cy
Rady Miasta zachgcil radnych do symbolicznego upamigtnienia tego uydarzenia i do udzialu
w uroczystodci.

Przerwa w obradach

Wznowienie obrad LII sesji Rady Miasta po przerwie.

Wznawiaj4c obrady po przerwie Przewodnicz4cy Rady Miasta zwr6cil sig o przedstawienie
opinie komisji rozpatruj 4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchu'alg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na 2022 rok
wraz z autopoprawkq rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna K alarzyna
Zargbska.

TakZe uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletnie j Prognozy Finansowej
na lata 2022-2038 wraz z autopoprawk4 roz,patrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Bud2etu, Rozwoju i Promocii Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca
Komisji radna Katarzyna Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszefr do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4ce.j uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na 2022 rok
wraz z autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IQ SII: 6, BRAK GI-OSU: 3, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (15\



Krzysztof Grz4dziel. Joanna Hofman-Kupisz. Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
I-uczak, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki. Elzbieta Rutkowska. lVtaigorzata Szymafiska,
Danief Tobjasz. Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska, Czeslan' Zarzeczn-v. Janusz
Zi6]kowski. Piotr Zwolihski

wsrRZYl\4uJE SrE (6)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Stanislaw
Krzemieniewski. .16zef Mazierski

BRAK GI-OSU (3)

.lacek Bulawa, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczepariska

NIEOBECNI (I)

Zbigniew Lewandowski

Radna Pani Ewa Szczepafrska ze wzglgdu na problem techniczny wzqdzenia nie mogla oddai
glosu podczas glosowania w systemie E-sesja, w zwi4zku z tym zglosila swo.fe poparcie dla
procedowanei uchwaly przez podniesienie rgki, co zostalo odnotowane w ninic.jszym protokole
obrad. Wyniki glosowania wraz ze stosown4 adnotaci4 stanowiq zal4cznik do protokolu.

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
wraz z autopoprawkq zostala podjgta przez Radg Miasta w zapropono\\'anym brzmieniu.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cei uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej na
lala 2022- 2038 wraz z autopoprawk4.

Wvniki slosowania

ZA: I6,PRZECIW: 0, WSTRZYMTJJQ SII: 6, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

zA (t6)

Krzysztof Grz4dziel, .loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak. piotr Kowal, Krystian
Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutko.w'ska, Ewa Szczeparlska,
Malgorzata Szymafiska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katanyna Zargbska,
Czeslaw Zarzeczny. Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WS]'RZYMU.TE SrE (6)

Piotr czamccki. .lanusz Dgbczyiski. Mariola Gawlovr.ska, Andrzej Golgbieski, Stanislaw
Krzemieniewski 

" J<izef Mazierski



BRAK Gr_OSU (2)

Jacek Bulawa, Krzysztoi Kowalski

NTEOBECNI (1)

Zbigniew l,ewandowski

Po zakoiczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcl, Rady Miasta poinfbrmowal o rwnikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przcprowadzonego glosowania uchwala
wraz z autopoprawkq zostaia podj gta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala w sprawie zaci4gnigcia poiyczki przez Gming Miasto Wloclawek w Banku
Gospodarstwa Krajowego ze Srodkriw Europejskiego Banku Inwesty cy jnego wraz z
autopoprawk4.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala Pani Honorata Baranowska Skarbnik
Miasta, ktora wskazala przyczyny zaciqgnigcia poZyczki przez Gming Miasto Wloclawek w
Banku Gospodarstwa Krajowego ze Srodk6w Europejskiego Banku Inwestycyjnego. zasady i
termin jej splaty jak r6*'nie2 wyiaSnila powody wprowadzenia autopoprawki do uchrvaly.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie zaci4gnigcia po?yczki przez Gming Miasto Wloclawek w Banku
Gospodarstwa Krajorvego ze Srodk6w Europejskiego Banku Inwesty cyjnego wraz z
autopoprawkE rozpatrrila oraz pozyywnie zaopiniowala Komisja BudZetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawic przedstawila Przewodniczqca Komis.li radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszefi do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Radl Miasta poddal pod
giosowanie ww. projekt uchwaly. Ponadto Przewodnicz4cy Rady Nliasta poinfbrmowal. Ze
zgodnie z art. 58 ust. 2 ustawy o samorz4dzie gminnym do podjgcia procedowanej uchwaly
konieczna jest bezwzglgdna wigkszoSi glos6w oddana r.r' obecnojci. co najmniej polowy
ustawowego skladu Rady.

Glosowano w sprawie:

Uchwall, w sprawie zaci4gnigcia pozyczki przez Gming Miasto Wloclawek w Banku
Gospodarstwa Krajowego ze Srodk6w Europejskiego Banku lnw.estv cyinego wraz z
autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA: 17,PRZECIW: 6. WSTRZYMU.TI, SII: 0, BRAK GLOSU: I. NIEOBECNI: I
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Wyniki imicnne:

ZA (17\

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel, .loanna Hotman-Kupisz, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian tr-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki. E,lzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepaiska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska, Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

PRZECIW (6)

Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Stanisiaw
Krzemieniewski. J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (1')

Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (I)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedurl glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal o lvynikach
giosowania. stwierdzajac ponadto, Zc w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
\waz z autopoprawkq zostala podj gta przez Radg Miasta w zapropono\\anym brzmieniu.

Ad. 6
Uchwala w sprawie udzielenia pomocy spolccznoSci lokalnej partnerskiego miasta Izmail
w Ukrainie.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Pani Angelika Wyr4bkiewicz Dyrektor Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji
Spoleczne.j.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinie Komisii stalej Radv Miasta

lJchwalg w sprawie udzielenia pomocy spolecznoSci lokalnej partnerskiego miasta Izmail w
Ukrainie rozpatrzyla oraz poz).tywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji
Miasta. Opinig w tej spra*ie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komis.ji Przewo dntczEcy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszerl do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanic ww. projekt uchwaly.
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Glosowano w sDrawie:

Uchwaly rv sprawie udzielenia pomocy spolecznoSci lokalnej partnerskiego miasta Izmail w
Ukrainie.

Wvniki slosowania

ZA:23,PILZECIW: 0. WSTRZYMU.IE SIE: 0. BRAK GI-OSLJ: l. NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (23)|

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzej Goigbieski,
Krzysz.tof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal,
Stanislaw Krzemienieuski. Krystian Luczak, .lozef Mazierski. Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, IilZbieta Rutkowska. Ewa Szczepariska. Malgorzala Szymariska. Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska. Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6tkouski, Piotr
Zwolifiski

BRAK GLOSU (I)

Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedurv glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podigta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Uchwala w sprawie upowainienia dyrektora Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we
Wloclawku do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej
wraz z autopoprawk4,

Przyczyny powoduj4ce upowaZnienie dyrektora Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we
Wloclawku do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej jak
r6wnieZ uzasadnienie dokonania autopoprawki podczas prezentacji przedlo2onego projektu
uchwaly przedstawila Pani Domicela Kopaczewska Zastgpca Prezydenta Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej w\4'. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Radt' Miasta

Uchwalg w sprawie upowa2nienia dyrektora Miejskiego Orirodka pomocy Rodzinie we
wloclawku do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej
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rozpatzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej.
Opinig w te.j sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodniozqcy Rady Miasta poinformowal, ze otwlera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze6 do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanic ww. proj ekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwala w sprawie uporvaZnienia dyrektora Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie we
Wloctawku do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej u.raz z
autopoprawkq.

Wyniki slosowania

ZA:23,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJE SIE:0, BRAK GLOSLJ: l. NIEOBECNI: I

W)zniki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Piotr Czarneoki. Janusz Dgbczyrlski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski.
Krzysztof Grz4dziel, .loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal.
Stanislaw Krzemienieu ski, Krystian N-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, ElZbieta Rutkou'ska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lko*'ski, Piotr
Zwoli6ski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (1)

Zbignicw Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
\r"raz z autopoprawk4 zostala podj gIa przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 8

Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie ustalenia szczegrilowych zasad ponoszenia
odplatno6ci za Swiadczenia w formie pobytu w o5rodkach wsparcia i mieszkaniach
chronionych prowadzonvch przez Gming Miasto Wloclawek oraz na zlecenie Gminy
Miasto Wloclawek.

wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonal pan piotr
Grudziriski Dyrektor Miejskiego Odrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.
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Nastgpnie przedstawiona zostaia opinia komis.ji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalej Rad-v Miasta

lJchwalq w sprawie upowaZnienia dyrektora Miejskiego Orirodka Pomocy Rodzinie we
Wloclawku do zalatlliania indywidualnych spraw z zakresu administracji publiczncj
rozpatrzyla oraz pozytyu'nic zaopiniowala Komisja Zdrowia. Rodziny i Opieki Spoleczne.j.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal. ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4ce.i uchwalg w sprawie ustalenia szcze96louvch zasad ponoszenra
odplatnoSci za dwiadczenia w formie pobyu w oSrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych
prowadzonych przez Gming Miasto Wioclawek oraz na zlecenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wyniki slosowania

ZA:23,PRZECIW: 0. WS-IRZYMU.IE SIE: 0, BRAK Gl-OSl.r: l. NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyfiski. Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski.
Krzysztof Grz4dziel,.loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal.
Stanislaw Krzemienicwski. Krystian l-uczak. .lozcf Mazierski. Wanda Muszalik. Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska. Ewa Szczcpanska. Malgorzata Szl.mariska. Daniel Tobjasz.
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny. Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (l)

Zbigniew Lewandowski

Po zakorlczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania ucl.rwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.9
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na rcalizacjg przez Gming Miasto Wloclawek
projektu pn: "Kau iarenka migdrypokoleniowa - ronvrij osobisty w duchu
rriZnorodnoSci ", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojewridztwa Kujawsko-Pomorskiego na l^ta 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 1 I
Wzrost aktpvizacii spoleczno-zawodowej mieszkaricriw objQtych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju, Dzialanie I l,l Wl4czenie spoleczne na obszarach objgt-y-ch LSR.

Ad. 10

Uchwala w sprawie wyraienia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek
projektu pn: "Kawiarenka migdrypokoleniowa - rozw6j osobist-v w duchu zero-rvaster',
wsptilfinansowanego w ramach Regionalncgo Programu Operacyjnego Wojewridztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej l l Wzrost
aktywizacii spoleczno-zawodowej mieszkaric6w obigtych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju, Dzialanie I l .l Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR.

Blok uchw'al w sprawie wvraZeniazgody n^ realiTacj 9 przez Gming Miasto Wloclawek projektu
pn: Kawiarenka miEdzvpokoleniowa - rozw6.j osobisty w duchu ro2norodnoSci oraz rozwoj
osobisty w duchu zero-waste. przedstawila Pani E,lzbieta Dynarska Dyrektor Wydzialu Polityki
Spolecznej i Zdrowia Publicznego.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stale-i Radv Miasta

lJchwalg w spravn'ie uyrazenia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek projektu
pn: ,.Kawiarenka migdzypokoleniowa - rozwoj osobisty w duchu r6Znorodno5ci".
wsp6llinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztu,a
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej I I Wzrost akty.rvizacj i

spoleczno-zawodowej mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie I I .l
W4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR rozpatrzyla oraz pozltywnie zaopiniowala
Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila
Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepariska.

Takze Uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na realizac.lg przez Gming Miasto Wloclawek
projektu pn: ..Kawiarenka migdzypokoleniowa - rozw6j osobistl w duchu zero-wasre",
wsp6lfinansowan€go w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 r'",ramach Osi Priory.tetowej I I Wzrost akty"wizacj i

spoleczno-zawodowei mieszkaricow objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 1 1 .l
Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala
Komisja Zdrowia. Rodziny i Opieki Spoleczne.j. Opinig w tej sprawie przedstawila
Przewodnicz4ca Komi sj i radna Ewa Szczepariska.
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Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniamr.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwai.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek projektu
pn: ..Kawiarenka miedzypokoleniowa - rozw6j osobisty w duchu r6ZnorodnoSci".
wspolfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kuj awsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej l'l Wzrost aktywizacji
spoleczno-zawodowej mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie I I .1
W4czenie spoleczne na obszarach objgtych I.,SR.

Wvniki glosowania

ZA:23.PRZECIW:0, WSTRZYMU.IE SIE: 0. BRAK GLOSTJ: l. NIEOBECNI: I

Wyniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak. Piotr Kowal,
Stanislaw Krzemienieuski, Krystian l-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny..lanusz Zi6lkovvski, Piotr
Zwolifiski

BRAK GLOSU (I)

Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (1)

Zbigniew I-ewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzajqc ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie w)razenia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek projektu
pn: ,.Kawiarenka migdzypokoleniowa - rozw6j osobisty \\' duchu zero-waste",
wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na 'lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetouej 'l 

1 Wzrost aktywizacji
spoleczno-zawodowej mieszkafc6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie I l.l
Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR.
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Wyniki slosowania

ZA:23,PRZECIW: 0. \I STRZYMU.IE SIE: 0. BRAK GLOSU: l. NIEOBECNI: I

Wyniki imicnne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyirski. Mariola Gar.r,lowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dz.iel, Joanna Flof'man-Kupisz. Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak,.lozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Llzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymafska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny. Janusz Zi6ikowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GI,OSIJ (I)

Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (l)

Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
giosowania, stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprovvadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 11

Uchwala zmieniajqca uchwalQ w sprawie wysokosci oplat za korz-vstanie z miejskich
obiektriw i wz4dzei' sportowo-rekreacyjnych uirytecznosci publicznej pozostaj4cych w
trwatym zarz4dzie lub w administrowaniu OSrodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnieniajak w uzasadnieniu do pro.jektu uchu'aly dokonal Pan Krzysztof
Szaradowski Dyrektor Wydzialu Sportu i Turystyki.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komis.li rozpatrujqcej w\.\'. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radr Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie wysokoSci oplat za korzystanie z miejskich obiekt6w
i u'rz4dzen sportowo-rekreacyjnych uZyteczno5ci publicznej pozostajEcych w trwalym
zarz4dzie f ub w administrowaniu OSrodka Sportu i Rekreacji wc Wloclawku rozpalrzyla oraz
poz)'tywnre zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig w rej sprawie przedstawil
Przewodnicz4cy Komisji radny.lanusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.
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Glosowano w sorawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wysokoSci oplat za korzystanie z miejskich obiekt6w
i urz4dzeh sportowo-rekreacyjnych uzytecznoSci publicznej pozostaj4cych w trwalym
zarzqdzie lub w administrowaniu OSrodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA: IS,PRZECIW: 0. WSTRZYMU.IE SIE: 5, BRAK GLOSU: l. NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

zAfl8)

.lacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian Luczak, Iozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki. El2bieta
Rutkowska. Ewa Szczepaiska. Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz. Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzvna Zargbska. Czeslaw Zarzeczny,.lanusz Ziolkor.r'ski. Piotr Zwoli6ski

WSTRZYMU.]E SIE (5)

Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Stanislaw
Krzemieniewski

BRAK GI-OSU (1)

Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaiqc ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosou,ania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 12

Uchwala w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie i realizacjg przez szko\ i placriwki
oSwiatowe projekt6w w ramach Programu Erasmus*, Akcja 2 - wsp6lpraca organizacji i
instytucji, na lata 2021-2027.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty dokonala Pani
Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchrvalg rv sprawie u'yrazcnia zgody na przyst4pienie i realizacje przez szkoly i plac6wki
oswiato'e projekt6* r.r' ramach Programu Erasmus+, Akcja 2 - wspolpraca organizac.ji i

l8



instytucji, na lata 2021-2027 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal. Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. proj ekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie u.yraZenia zgody na przyst4pienie i realtzacjg przez szkoly i plac6wki
oSwiatowe projektow w ramach Programu Erasmusa, Akcja 2 - \',sp6lpraca organizacji i
instytucji. na lata )021-2027 .

Wvniki glosowania

ZA:23.PRZECIW: 0. WSTRZYMU.If, SI[: 0, BRAK GLOSU: l. NIEOBECNI: I

Wvniki imiennc:

zA (23)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczynski. Mariola Gawiowska. Andrzej Golgbieski.
Krzysztof Grz4dz.iel, Joanna Hol'man-Kupisz. Agnieszka Jura - Walczak. Piotr Kowal.
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr uczak, J6zef Mazierski. Wanda Muszalik. Arkadiusz
Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski

BRAK GI-OSU (I)

Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (1)

Zbigniew Lcwandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 13

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Pomocy Rodzinic we Wloclawku, kt6re zostalo

R. M. na dzialalnoSd Miejskiego OSrodka

R. M. na dzialalnoii Miejskiego OSrodka
wypracowane i zarekomendowane Radzie
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Miasta przez Komis.lE Skarg, Wniosk6w i Pctycji przcdstawil Przeu'odnicz4cy Komisji radny
Piotr Zwolifiski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskus ji Przewodnicz4cy Rad_v- Miasta poddal pod
glosowanie wr.'"'. proj ekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. M. na dzialalnoSi Miejskiego Odrodka Pomocy
Rodzinie we Woclawku.

Wvniki glosowania

ZA:23,PRZECIW: 0. WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GI-OSU: l, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (23)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal.
Stanislaw Krzemieniervski, Krystian Luczak, .l6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska. Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymaiska. Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska, Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkouski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GLOSU (l)

Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (1)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. str.r'ierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14

Uchwala w sprawie przekazania skargi.

Stanowisko w sprawie przekaz nia skargi do S4du Okrggowego w Toruniu na drogg toczqcego
sig postgpowania z uwagi na fakt, 2c Rada Miasta nie.iest organem wla5ciwym do rozpoznania
przedmiotowego zagadnienia, wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisjg
Skarg, Wniosk6w i Petl'c.ii przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwolif ski.
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Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan J6zef Maz ierski

- Sekretarz Miasta Pani Wieslawa Konopczynska

Wobec r,ryczerpania zgkrszeri do udzialu w dyskusli Przewodnicz4cl Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przekazania skargi.

Wyniki qlosowania

ZA: 16,PRZECIW: 2. WSTRZYMU.IQ SIQ: 5, BRAK GI,OSU: l, NIEOBECNI: I

Wvniki imienne:

zA (16)

Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak. Piotr Kowal. Krystian
Luczak, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska. Ewa Szczepairska,
Malgorzata Szymafrska, Daniel Tobjasz. Stanislaw Wawrzonkoski. Katarzyna Zargbska,
Czeslaw Zarzeczny. .lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifrski

PRZECTW (2)

Piotr Czarnecki, J6zef Mazierski

WSTRZYMU.TE SrE (5)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyfrski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski, Stanislaw
Krzemieniewski

BRAK GLOSU (I)

Krzysztof Kowalski

NIEOBECNT (l)

Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdza.jqc ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 15
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Intemelacie do Prezydenta Miasta oodczas obrad LII sesii Radv Miasta skierowali:

- radny Pan Andrzej Golgbieskr,
- radna Pani Wanda Muszalik,
- radna Pani Ewa Szczepariska,
- radny Pan Czeslaut Zarzeczny.

Ad. 16

Informacje i komunikaty.

Nie zgloszono.

Ad. 17
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal
zakoriczyl obrady LII sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu 27 rwzeinia2O22
roku.

Ptzygotowal(a): Jolanta Skladsnowsft a

cl6wny Specjalistr ds.

obslu gi ff?dli I!,4 i asta

4l/rl'
Przygotowano pzy pomPcy programu €Sesja.pl
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Sesja w dniu 27 wrzeinia 2022

09:06

Bulawa Jacek (obecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dqbczyriski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (obecny)
Golgbieski Andrzej (obecny)
Grzqdziel Krzysztof (obecny)
Hofman-Ku pisz Joanna (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (obecny)
Krzemieniewski Stanislaw (obecny)
Lewandowski Zbigniew (nieobecny)
t-uczak Krystian (obecny)
Mazierski J6zef (obecny)
M uszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkad iusz (obecny)
Rutkowska El2bieta (obecny)
Szczepafiska Ewa (obecny)
Szymafska Malg orzata (obecny)
Tobjasz Da n iel (obecny)
Wawrzonkoski Stanislaw (obecny)
Zargbska Katarzyna (obecny)
Zarzeczny Czeslaw (obecny)
Zi6lkowski Janusz (o becny)
Zwoliriski Piotr (obecny)

http://api.esesja.plivl0lobecnosc_sesja.asp?id=198371&v=6,7.2.1&ukod=ceaa3493&...27.09.2022



Lf l Sesja w dniu 27
09:00 w sali nr

wrze6nia 2022, godz.
4 Urzgdu Miasta

WNocNawek, Zielony Rynek 11113

Porzqdek obrad

1. Sprawy organizacyjne.

a) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad Lll sesji w punkcie nr 7 o Uchwalg w
sprawie upowa2nienia dyrektora Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wlociawku
do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.

b) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad Lll sesli w punkcie nr 12 o Uchwaig w
sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie i realizacjg pzez szkoly i placowki

oSwiatowe projektow w ramach Programu Erasmus+, Akcja 2 - wsp6lpraca organizacji
i instytucji, na lala 2Q2'l-2027.

2. Informacja Prezydenta Miasta z dziatalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

3. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Woclawek na

2022 rok wraz z autopoprawkq.

4. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2022- 2038 wraz z autopoprawkq.

5. Uchwala w sprawie zaciqgnigcia po2yczki przez Gminq Miasto Woclawek w Banku
Gospodarstwa Krajowego ze Srodk6w Europejskiego Banku Inwestycyjnego wraz z
autopoprawkq.

6. Uchwala w sprawie udzielenia pomocy spoleczno5ci lokalnej partnerskiego miasta
lzmail w Ukrainie.

7. Uchwaia w sprawie upowaznienia dyrektora Miejskiego O6rodka Pomocy Rodzinie
we Wloclawku do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej
wraz z autopoprawkq.

B. Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia szczegolowych zasad
ponoszenia odptatno6ci za Swiadczenia w formie pobytu w o6rodkach wsparcia i

mieszkaniach chronionych prowadzonych przez Gming Miasto Woclawek oraz na
zlecenie Gminy Miasto Woclawek.

9. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Woclawek
projektu pn: "Kawiarenka migdzypokoleniowa - rozwol osobisty w duchu
r6znorodnoSci", wsp6ifinansowanego w ramach Regionalnego Programu



Operacyjnego Wojewodztwa Kujawsko-Pomorskiego na lala 2014-2020 w ramach Osi
Priorytetowej 11 Wzrost aktywizacji spoleczno-zawodowej mieszkaric6w objgtych
Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wlqczenie spoleczne na obszarach
objgtych LSR.

10. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na realizacjg przez Gminq Miasto Wloclawek
projektu pn: "Kawiarenka miqdzypokoleniowa - rozwoj osobisty w duchu zero-waste",
wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost
aktywizacji spoleczno-zawodowej mieszkaricow objqtych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju, Dzialanie 11.'l Wqczenie spoleczne na obszarach objgtych LSR.

1 1. Uchwala zmieniajqca uchwale w sprawie wysoko5ci oplat za korzystanie z
miejskich obiektow i urzqdzei sportowo-rekreacyjnych u2yteczno5ci publicznej
pozostajqcych w trwalym zarzqdzie lub w administrowaniu OSrodka Sportu i Rekreacji
we Woclawku.

12. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie i realizacjg przez szkoly i

plac6wki o6wiatowe projekt6w w ramach Programu Erasmus+, Akcja 2 - wspolpraca
organizacji i instytucji, na lata 2021-2027.

13. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi
OSrodka Pomocy Rodzinie we Woclawku.

14. Uchwala w sprawie przekazania skargi,

15. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

16. Informacje i komunikaty.

17. Zamknigcie obrad.

Pana R. M. na dzialalno5i Miejskiego



Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Uchwaly zmieniajEcej uchwalg
w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na

2022 rok wraz z autopoprawk4.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUII Sl[: 6, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
zA (15)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,

Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Malgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Czeslaw

Zarzeczny, Jan usz Zi6lkowski, Piotr Zwol i frski

WSTRZYMUJE SIE (6)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyrlski, Mariola Gawlowska, Andrze.j Gotgbieski, Stanislaw

Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (3)

Jacek Bulawa, Krzysrtof Kowalski, Ewa Szczepanska

NIEOBECNI (1)

Zbigniew Lewandowski

Glosowanie zakoiczono w dniu: 27 wrzeinia 2022, o qodz. 12:25

Adnotacja dotyczqca sposobu glosowania Pani radnej Ewy Szczepa6skiej nad ww.

projektem uchwaiy znajduje sig w protokole obrad Lll sesji Rady Miasta. Pani radna

opowiedziala siq za przyjgciem procedowanej uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie

uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2022 rok wraz z autopoprawkq.


